
REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen DATO: 11.06.2024 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 16.30-19.00 

EMNE: Ordinært møde SAGSNR.: 15/3080 

DELTAGERE: 
Tina Hovmand, Nadja Stæhr Fischer, Nicolai Zimling Fich, 
Therese Hasberg Avril, Jesper Bredal Cederholm, Karina 
Dybro, Lene Høyer, Gitte Andersen, Jan Bakmand. 

 

AFBUD: Frederik Weltzer, Susanne Nistrup, Dorthe Hecht  

MØDENR.: 10 – skoleåret 23-24  

 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 
 

2. Bemærkninger og godkendelse af referat 
Godkendelse af referat af mødet i april (online) 
Godkendt. 
 

3. Meddelelser  
Formand: Der har været FRO-møde, og der var orienteringer fra formanden for Børne- 
og skoleudvalget Mads Vinterby. Den 26/9 afholdes næste FRO-møde.  

Skolebestyrelsens medlem af Kommunalbestyrelsen: Skoleleder orienterer fra medlem 
af kommunalbestyrelsen: Der tales om besparelser i indeværende år, hvor der skal 
findes penge.  
Skoleleder: Vi må bruge chromebooks fra august. Google har indvilget i ikke at bruge 
elevernes data. Kontrakt skal blot på plads.  
Trivselsarbejde i personalegruppen med Steen Beck Hansen på baggrund af 
trivselsmålingen. 
 

4. Skoleårets planlægning 
Status og gennemgang af skoleårets planlægning. 
 
Skolens ledelse fremlægger, hvor vi er i planlægningen. Skolebestyrelsen bliver 
orienteret om skemaer og får mulighed for at stille spørgsmål. 
 
Skemalægning er i gang. Systemet skal tale sammen med MU-elev, der er det nye 
fraværssystem. Indskolingen har 26 lektioner, og mellemtrin og udskoling har 30 
lektioner.  
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Der skal ansættes to lærere og to pædagoger. 
 

5. Indkommet forslag fra medlem af skolebestyrelsen 
Opslag fra LinkedIn on Actura Element. Nystartet koncept til unge med autisme eller 
ADHD. 
Evt. koncept til Åben Skole eller Ung Tårnby. Tages med til FRO-møde den 26/9. 
Bilag: Opslag på LinkedIn 
 

6. Evaluering af forældre-café med besøg af Pernille Thomsen 
En velafviklet og velbesøgt forældrecafé er overstået.  
 
Har vi feedback eller kommentarer til foredragsholder. Tanker og overvejelser til næste 
års café? 
 
Positiv tilbagemelding fra forældrene i forhold til indholdet. Dog kan mange råd lægge 
pres på forældre - råd og ting du skal gøre. Det kræver, at man selv sorterer i 
anbefalingerne. 
Drøftelse af ønske om hjælp til at hente børn til sport efter skole. 
Næste år: Evt. sport. Tages op til august igen. Evt. fritidsvejleder. 
 

7. Suppleringsvalg i august 
Da der er et par medlemmer, der stopper, skal vi afholde suppleringsvalg i august. 
 
Formel beslutning om dette punkt samt kort gennemgang for processen. Besluttet. 
 

8. Eventuelt 
 
Spørgsmål til svømmeundervisning. 
 
Efter mødet spiser vi sammen og siger god sommer. For nogen er det allersidste møde i 
Skolebestyrelsen, så det skal naturligvis også lige markeres. 
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